



Studentrådet HF

REFERAT

Studentrådet HF sitt møte onsdag 10.02.16, kl 16.15 i D9

Møteleder: Ida Krüger
Referent: Elin Juliussen

Studentrådet HF's medlemmer:

FTV 1	Tore Sletten Langeland
FTV 2	Ida Amalie Krüger
Musikk	Karina Valnumsen Hansen
Musikk	Patrik Alm
Språk og litteratur (ISL)	Håkon Størmer
Språk og litteratur (ISL)	Turi Marte Brandt Ånerud
Språk og litteratur (ISL)	Sandra Haltbakk
Historiske studier DRV	Leif Bjarne Hammer
Historiske studier DRV	Erlend Børseth
Religionsvitenskap (IFR)	Runa Eide Frøiland
Filosofi (IFR)	Kamilla Østerberg
IKM	Marte Nøst Odland
IKM	Nora Iman Hagesæter
KULT	Jeanette Hope
Europastudier	Pernille Nyvoll
PLU HTV	Tale K. Stensdal Reiersen

Meldt fravær:

Europastudier	Ingvild Marie Henriksen
---------------	-------------------------

Ikke møtt:

Historiske studier ARK	Elise Kjørsvik
Historiske studier ARK	Benjamin Morris King
KULT	Alma Røkke

Observatører:

Studenttinget	Morten Djupdal
---------------	----------------

Studentrådet HF's saker

Konstituering av møtet

Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.

Ref-sak 03/16 Godkjenning av referat fra Studentrådet HF's møte 27.01.16
Godkjent.

Ref-sak 02/15 Saker fra Studentrådsrepresentantene. Orientering fra FTVenene.

- Hist DRV Vært på linjeforeningsmøte om studietur
IFR Valgt ny ITV; Runa Eide Frøiland
Planlegger studietur
Runa presenterte seg☺
- KULT Valgt ny ITV; Jeanette Hope
IKM Har lært opp den nye ITVen Nora Iman Hagesæter
Har jobbet med å få valgt PTVer
- PLU De har fått to nye repr. i FUS
Planlegger møte
- EURO Planlegger studietur
- Musikk Spør om det er marked for et eventselskap for å hjelpe de utøvende studentene?
ISL Skal ha PTV-møte så fort som mulig
Turi Marte skal holde referansegruppekurs for alle inst. på HF
- STi Morten Djupdal presenterte seg. Han vil være hovedkontaktpersonen vår i Studenttinget og komme på våre møter.
Orienterte om hva han har jobbet med nå ved semesterstart.
De har to Facebook-sider som er verdt å merke seg: *Studenttinget NTNU* og *Studentpolitikerblogger*
Det er valg av ny leder og nestleder til Fadderutvalget på Dragvoll på STi-møtet 11.02.16
- FTV Har jobbet med oppstartseminaret
Var på møte i går med styrerepr. Kim Allgot og Ingvild Marie Sørлие

O-sak 01-16 Info fra Studentservice om redusert åpningstid

Seksjonssjef Anne S. Ellingsen og studentveileder Cecilie Christensen Baar kom og orienterte om hvorfor skrankene ved Studentservice skal redusere åpningstidene både på Dragvoll og Gløshaugen. Vedlagt følger PowerPoint-presentasjonen de holdt.

HF-sak 04/16 Høring om nytt studentdemokrati 2017

Morten fra Studenttinget orienterte om høringen og alle skal sette seg inn i saken til neste studentrådsmøte for da skal saken diskuteres.

HF-sak 05/16 Eventuelt

- Ida Informerte om at det skal holdes suppleringsvalg på vara til Studenttinget på neste møte.
- Turi Marte Skal holde referansegruppekurs for alle instituttene på HF.
Hun skal også lage en ressurspakke til foreleserne som de skal bruke videre.
Utvikler også en egen nettside for referansestudentene.
Fotografering av de siste ITVenene må skje ganske fort. Hun vil komme med en dato.
- Nora Spørsmål om valg av PTVer kan gjøres på store forelesninger?
- Det må avholdes et allmøte men der kan det bes om mandat til at ITVenene kan få oppnevne de PTVene som ikke blir valgt på dette allmøtet.

Evaluering av møtet

Bra møte. Fint med besøk av andre på saker. Forkortelser som brukes må forklares.

Møte hevet 18.16